

UC-C

100 capsules, Chinese Herbal combination, Stock No. 1891-4

UC-C is a Chinese herbal combination which focuses its action on strengthening digestion and enhancing immunity.

Nature's Sunshine's Chinese herbal combinations are based on 5,000 years of Chinese herbal tradition. Traditional Chinese medicine, including herbs, provides primary healthcare for more than one-third of the world's population.

Did you know?

The principle of therapy is Wen Zhong, which means to warm the centre. The Earth represents the centre of the body (the digestive organs) relative to the lungs and heart above and the kidney below. Chronic weakness of the digestive organs, including the intestines, is considered to be a "cold" condition.

With the internal coldness, there comes a tendency to have aches and cramps in the abdomen, prolapse of internal organs (or hemorrhoids), frequent diarrhea, and chills in the arms and legs.

NSP Advantage

100 capsules. Chinese herbal combination.

Ingredients: Panax ginseng root, astragalus (*Astragalus membranaceus*) root, atractylodes (*Atractylodes species*) rhizome, hoelen (*Poria cocos*) plant, dioscorea (*Dioscorea japonica*) root, lotus (*Nelumbo nucifera*) seed, citrus (*Citrus species*) peel, chaenomeles (*Chaenomeles lagenaria*) fruit, cyperus (*Cyperus rotundus*) rhizome, dang gui (*Angelica sinensis*) root, galangia (*Alpina galanga*) rhizome, ginger (*Zingiber officinale*) rhizome, hyacinth (*Dolichos lablab*) seed, licorice (*Glycyrrhiza uralensis*) root, magnolia (*Magnolia liliflora*) bark, pinellia (*Pinellia ternata*) rhizome, cardamom (*Amomum villosum*) fruit, and zanthoxylum (*Zanthoxylum americanum*) fruit.

Recommendation: Take three capsules with a meal three times daily.

CAUTION: Pregnancy and nursing.

Features & Benefits

- Contains herbs that nutritionally support the entire digestive process and improve assimilation of foods.
- Contains herbs that may help to relieve inflammation and infection of the gastrointestinal tract.
- May stimulate the removal of toxins via the colon and kidneys.
- Contains immunostimulatory herbs that enhance immunity against infection.
- Traditionally used poor appetite, diarrhea, hemorrhoids, ulcers, colitis, indigestion, fatigue, poor circulation, hernia, depression, and arthritis.
- Supplements deficient conditions.

UC-C

100 capsules, Combinaison d'herbes chinoises, No de stock 1891-4

UC-C est une combinaison d'herbes chinoises qui concentre son action à renforcer la digestion et améliorer l'immunité.

Les combinaisons d'herbes chinoises Nature's Sunshine s'appuient sur la tradition d'herboristerie chinoise de 5 000 ans. La médecine traditionnelle chinoise, y compris les herbes, fournit des soins de santé de base à plus du tiers de la population mondiale.

Saviez-vous que?

Le principe thérapeutique est Wen Zhong, ce qui signifie 'réchauffer le centre'. La Terre représente le centre du corps (les organes digestifs) en relation avec les poumons et le cœur qui sont au-dessus et les reins qui sont au-dessous. La faiblesse chronique des organes digestifs, y compris les intestins, est considérée comme une condition de "froid". Avec ce froid intérieur, il y a tendance aux maux et aux crampes d'abdomen, à la descente des organes internes (ou hémorroïdes), à la diarrhée fréquente et au refroidissement des bras et des jambes.

Avantages NSP

100 capsules. Combinaison d'herbes chinoises.

Ingrédients: Racine de Panax ginseng, racine d'astragale (*Astragalus membranaceus*), rhizome d'atractylode (*Atractylodes species*), plante de hoelen (*Poria cocos*), racine de dioscorée (*Dioscorea japonica*), graine de lotus (*Nelumbo nucifera*), zeste d'agrumes, (*Citrus species*), fruit du chaenomele (*Chaenomeles lagenaria*), rhizome de souchet (*Cyperus rotundus*), racine de dang gui (*Angelica sinensis*), rhizome de galingale (*Alpina galanga*), rhizome de gingembre (*Zingiber officinale*), graine de jacinthe (*Dolichos lablab*), rhizome de réglisse (*Glycyrrhiza uralensis*), écorce de magnolia (*Magnolia liliflora*), rhizome de pinella (*Pinellia ternata*), fruit de la cardamome (*Amomum villosum*) et fruit du zanthoxylum (*Zanthoxylum americanum*).

Mode d'emploi: Prendre trois capsules au repas trois fois par jour.

AVERTISSEMENT: Grossesse et allaitement.

Caractéristiques et Bienfaits

- Contient des herbes qui soutiennent, par voie nutritionnelle, tout le processus digestif et améliorent l'assimilation des aliments.
- Contient des herbes qui peuvent aider à soulager l'inflammation et l'infection dans l'appareil gastro-intestinal.
- Peut stimuler l'enlèvement des toxines par le côlon et les reins.
- Contient des herbes immunostimulantes qui améliorent l'immunité contre l'infection.
- Utilisée traditionnellement en cas de manque d'appétit, diarrhée, hémorroïdes, ulcères, colite, indigestion, fatigue, mauvaise circulation, hernie, dépression et arthrite.
- Supplée aux conditions de carence.